
   

 

Verslag OR vergadering 17 maart 2021 

 

Vergadermoment van 14u30 tot 15u30 in Immaculata 

Aanwezigheden:  Mr. Roel Eerlingen, Mr. Erik Leus, Mr. Ivo Huygen, Mr. Jeannot Lauwers, Mn. 
Ivo Claes, Mr. Peter Herman, Mv. Ann Briers, Mv. Sandrine Ercken, Mr. Andy Vandereyt, Mv. 
Suzy Wouters, Mv. Mieke Hulsbosch: Mv. Carine Stevens, Mv. Els Joosten, Mv. Yvonne Van De 
Scheur, 

Online :  Mv. Ingrid Maurissen, Mr. Alex Nijs 

Verontschuldigd: Mv. Andrea Mertens, Mv. Heidi Thienpont, Mv. Sabine Aerts 

 

1.Verslag van de vorige vergadering  

Het verslag werd goedgekeurd. 

De wachtdiensten zijn niet meer van toepassing mits dit zeer kostelijk is. Enkel in de 

Olijfboom passen ze dit nog toe. Wanneer daar alles op punt staat stappen ze daar ook van 

af. 

De uurcodes van het Teutenhof : (11u00 tot 15u30 met 30 min pauze) zijn op vraag van de 

medewerkers en zijn maar tijdelijk omdat ze daar nog in de opstart fase zijn. 

 

2. Prezo 

Hoe ver staat men met dit project?  

Dit is voorlopig gestopt door de corona pandemie. Dit zal men weldra terug opstarten. 

 

3. Sociaal Maribel  

De functie toekenning en het functie contract werden uitgelegd aan de leden van de OR en 

de rapporten werden getekend door de OR secretaris 

. 

4. Personeelsverloop in en outs 

Deze werden aan de leden van de OR doorgegeven. 

 

5. Stand van zaken : Wat betreft de IFIC? 

Nog geen akkoord hier omtrent. Men zou starten in juni en dan met terugwerkende kracht 

van 1 april 2021 in voegen gaan. 

 



 

 

 

6.Pentaplus? Hoe verloopt dit concreet? Zijn ze in alle huizen gestart? 

Er zijn reeds een aantal zorgkundige gestart met de cursus (20 uren). 

De mentoren kunnen zich online aanmelden en kunnen de cursus tijdens de werkuren 

inkijken. 

Op de andere campussen start men op 1 april. De documenten zijn aanwezig en de 

diensthoofden zijn er al mee gestart om de zorgkundige optimaal te kunnen begeleiden.  

7. ADV dagen kunnen we daar een overzicht van krijgen per huis en per afdeling? 

We gaan een overzicht krijgen van de ADV dagen per huis maar het is niet mogelijk dit ook 

per afdeling te krijgen. Dit gebeurd via de payroll. 

Hoe zit het met kleine diensten? Als hier al verschillende ADV dagen verworven worden 

zoals de kiné en ergotherapeuten, hoe worden zij in de toekomst vervangen? 

 

8. Vakantie dagen? Deze mogen niet door de directie of diensthoofden ingevuld worden 

zonder overleg (eenzijdig overleg) 

Er wordt nog nagekeken wat er niet goed verloopt. Het is niet de bedoeling dat de directie of 

diensthoofden de vakantiedagen invullen. Enkel wanneer de personen dit vergeten door te 

geven kan men dit al eens toepassen maar men bevraagd dit best eerst. 

 

9. Policy telewerk Integro VZW? 

Zie bijlage 

 

10. Varia  

Mag men het personeel in de min uren zetten. Elk kwartaal moet de teller wel op nul zitten. 

Er is geen Integro statuut voor gepensioneerde die nog willen verder werken. 

 

11. Datum volgende vergadering. 

21 april 2021 om 14u30 

 

An Briers, 

Secretaris OR VZW Integro 


